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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Tovább folytatódik a kabaré?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Hiller István

oktatási és kulturális miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzeti Fejlesztési Ügynökség (NFÜ) olyan szigorú feltételeket szab a z
iskolafenntartóknak digitális táblák beszerzésére, amelyeket egy részük valószínűleg képtelen
lesz teljesíteni . Az NFÜ az iskolafenntartókra bízza a beszerzést, miután kétszer írt k i
közbeszerzési eljárást a táblák beszerzésére, ám mindkétszer eredménytelenül zárult a tender .

Módfelett nehéz helyzetbe hozza az NFÜ a korábban nyertesnek kihirdetet t
iskolafenntartókat . A korábbi ígéretekkel ellentétben nem szállítja ki nekik az általuk egyszer
már elnyert digitális taneszközöket, hanem velük vásároltatja meg azokat és rendkívül szigor ú
beszerzési feltételeket állít eléjük . Az NFÜ egyebek között el ő írja azt, hogy pontosan milyen
típusú eszközöket vásárolhatnak az iskolák, és az egyes eszközök mennyibe kerülhetnek ,
ahogy azt is megszabja, hogy a beszerzés költségébő l mennyit tehet ki a szállítás költsége .

Az iskolafenntartóknak a szigorú pályázati feltételeket betartva költségvetési tervet kel l
készíteniük arról, hogy az általuk két éve elnyert, de még nem folyósított összegb ől mit
vásárolnának. A tervezetet január végéig kell visszajuttatniuk az ügyn őkségnek, ahol aztán
egyenként bírálják el őket és döntenek arról, hogy támogatják- e a tervet vagy sem, vagyis aki
képtelen a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségnek megfelel ő eszközvásárlási tervet készíteni, az
nem kapja meg a korábban megnyert támogatást .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

• Miért nem szállította ki a mai napig a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség az iskolák
számára a megnyert digitális taneszközöket?

• Miért az iskoláknak kell megvásárolni a digitális táblákat?



• Mennyibe fog kerülni egy oktatási intézmény számára egy digitális tábla ?
• Hány olyan iskolafenntartó van, akik előreláthatóan nem tudnak majd a Nemzet i

Fejlesztési Ügynökségnek megfelelő eszközvásárlási tervet készíteni ?
• Mi értelme volt a digitális táblák beszerzésére kiírt pályázatoknak, ha a megítél t

támogatásokat ki sem fizetik és az iskolák maguk vásárolják meg a digitáli s
taneszközöket?

Várom válaszát.

Budapest, 2009 . december 15 .

Tisztelettel :

Erdős Norbert .
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